	AGREEMENT No.
Moscow                                                  ____________, 2020
This Agreement is concluded between ________________ ____________________, legal entity permanently located at _____________________, hereinafter referred to as the “Customer”, represented by ___________________________ acting on the basis of ____________________________, and 

IZDATELSTVO SEM DNEI hereinafter referred to as the «Contractor»  represented by the Advertising Director Lyutikova I.V., acting on the basis of Power of Attorney No.17  dated  March 14, 2017.
1. SUBJECT OF CONTRACT

1.1. The Contractor shall place advertising materials of the Customer (or the Customer’s clients), and the Customer shall pay for the services rendered by the Contractor subject to the conditions of this Contract.
1.2. The conditions of placement (edition, terms, volume of) the advertising materials of the Customer (broken by the clients of the Customer) shall be specified by the Customer in the Order made up in the form of Attachment No.1 hereto, on the Customer’s headed paper with its seal affixed. The order form can be downloaded at the Customer’s web-site www.seven-days.ru. 
2. RIGHTS AND OBLIGATIONS OF THE PARTIES

2.1. The Contractor shall:

2.1.1. Perform placement of advertising materials according to the Customer’s Orders.  The fact supporting each placement of advertising materials shall be publishing of the advertising materials in the respective edition. In absence of the Customer’s objections within three business days from commencement of retail sale of the edition, the placement of advertising materials shall be deemed accepted by the Customer.
2.1.2. Provide the Customer with 1 issue of the edition for each placement.

2.2. The Customer shall:

2.2.1. Provide layout originals according to technical specifications of the Contractor set forth at www.seven-days.ru. 

2.2.2. Pay for the Customer’s services subject to the conditions of this Contract.

2.2.3. If there are any specific requirements imposed by the RF legislation, or any objections of governmental authorities or any third parties against the advertising materials placed by the Customer, the Customer shall upon the Contractor’s request provide the Contractor with the requested information and documents, or make necessary modifications of the layout original.
3. FINANCIAL PROVISIONS
3.1. The Customer shall pay for the Contractor’s services related to placement of advertising materials on the basis of the tariffs established by the Contractor, with provision for the discounts granted by the Contractor. The Contractor’s tariffs and general conditions for granting of discounts are set forth at www.seven-days.ru. 
The Contractor may change its tariff rates not more than once per year by publishing respective information on its website (www.seven-days.ru) no later than 30 days prior to the commencement date of the new tariff rates.

3.2. Tariffs for placement of advertising are established in Russian rubles.

Payments shall be effected in (underline as appropriate):

· in US Dollars

· in Euros

at the exchange rate of the Central Bank of the RF for the respective currency as of the date of payment.
The term of payment for the services shall be specified in the invoice made out by the Contractor.

3.3. If the Customer’s client does not place the agreed amount of advertising materials, the Contractor shall recalculate the cost of services rendered to such client considering the reduction of the client’s discount granted with regard to particular number of publications, and make out an invoice for the Customer to recover the outstanding amount.

4. ACCEPTANCE OF THE CONTRACTOR’S SERVICES

4.1. After publication of the edition containing the Customer’s advertising materials, the Customer shall sign the Certificate of Delivery and Acceptance of the services in the form of Attachment No.2 hereto. The form can be downloaded at the Contractor’s web-site www.seven-days.ru. 
4.2. The Certificate of Delivery and Acceptance of the services signed by the Customer shall be forwarded by the Customer to the Contractor’s address specified in p.6.1. hereof. The Contractor shall sign the Certificate of Delivery and Acceptance of the services received from the Customer and forward one copy of it to the address specified by the Customer in p.6.1.
5. LIABILITY OF THE PARTIES

5.1. In case of delayed payment, the Contractor may suspend placement of advertising materials until full redemption of indebtedness. In case of more than 1 month in arrears, the Contractor may unilaterally terminate this Contract.
5.2. The Customer shall bear full responsibility for non-compliance of the contents of the materials provided to the Contractor for placing with the effective RF legislation, as well as for incorrectness of the information used in the provided advertising material.
5.3. If the Contractor fails to perform its obligations related to placement of advertising materials at the agreed term, it shall make up for such unfulfilled placement by placing the materials at the terms most suitable for the Customer. In case of any mistakes in the published advertising materials resulting in misrepresentation of the advertised data, or any mistakes in telephone numbers, fax numbers, or addresses made due to the fault of the Contractor, the Contractor shall republish the respective materials. Deformation of the image of the layout of the advertising material due to the fault of the Contractor shall be compensated by granting an additional discount amounting 5% which shall be deducted from the cost of the following publication.
6. NOTICES

6.1. Letters and notices shall be forwarded to the following addresses:

If to the Customer: __________________________________ _________________________________________________  If to the Contractor: IZDATELSTVO SEM DNEI, Leningradskoe Sh., 5 A,125080 Moscow, Russia.

6.2. Either Party must immediately notify the other Party of any change of addresses specified in p.6.1. The Party failing to notify the other Party of such change of the given address, may not refer to non-receipt of correspondence timely sent by the other Party and shall be liable for any adverse effects related to such non-receipt.
7. MISCELLANEOUS
7.1. This Agreement becomes effective upon its signing and is valid for 5 years. Upon expiration of the above period, the Contract shall be prolonged automatically for each subsequent year on the same conditions unless any Party declares in writing its intention to terminate it, no later than 15 calendar days prior to the expiration of the first 5-year period or any subsequent validity period.
7.2. Any Party may terminate this Agreement by written notice given to the other Party 2 month prior to the termination date.

7.3. Any amendments to this Agreement shall be documented in form of supplementary agreements signed by both Parties.

7.4. Either Party shall give the other Party written notice of any change of the details specified in p.8 hereof. The Parties shall be liable for any adverse effects resulting from delayed notification.
7.5. Any disagreements arising from this Agreement shall be settled by negotiations; if such disagreements are not settled, they shall be brought before the International Commercial Court at the Chamber of Commerce and Industry of the RF. Applicable law shall be the material law of the RF.
7.6. This Agreement is executed in two counterparts, with equal legal effect, one for each of the Parties. In case of any discrepancies in interpretation of the English and the Russian texts, the Russian text shall prevail. 


	ДОГОВОР № 

г. Москва                            “______”__________ 2020 г.


Настоящий Договор заключен между ______________________, являющимся юридическим лицом с постоянным местонахождением в _____________________________, именуемым далее «Заказчик», в лице ____________________________ действующего на основании __________________ и ЗАО «Издательство СЕМЬ ДНЕЙ», именуемым далее «Исполнитель», в лице директора по рекламе Лютиковой И.В., действующей на основании Доверенности № 17 от 14 марта 2017 г. 

1. ПРЕДМЕТ ДОГОВОРА
1.1. Исполнитель размещает рекламные материалы Заказчика (клиентов Заказчика) в изданиях Исполнителя, а Заказчик оплачивает указанные услуги Исполнителя на условиях настоящего Договора.

1.2. Условия размещения (объемы, сроки, издание) рекламных материалов Заказчика (по каждому клиенту Заказчика) определяются Заказчиком  в Заявке, составленной   по форме, приведенной  в Приложении №1 к настоящему Договору, на фирменном бланке Заказчика с приложением его печати. Форму заявки можно скачать на сайте Исполнителя www.seven-days.ru.
2. ПРАВА И ОБЯЗАННОСТИ СТОРОН

2.1. Исполнитель:

2.1.1. Обеспечивает размещение рекламных материалов в соответствии с Заявками Заказчика. Фактом, подтверждающим каждое размещение рекламных материалов, является публикация рекламного материала в соответствующем издании. При отсутствии письменных возражений Заказчика в течение трех рабочих дней с момента поступления издания в розничную продажу, размещение рекламного материала считается принятым Заказчиком.

2.1.2. Предоставляет Заказчику по 1 экземпляру издания на каждое размещение. 

2.2. Заказчик:
2.2.1. Предоставляет оригинал-макеты в соответствии с техническими требованиями Исполнителя, размещенными на сайте www.seven-days.ru.
2.2.2. Оплачивает услуги Исполнителя в соответствии с условиями настоящего Договора.

2.2.3. В случае наличия специальных требований, предъявляемых законодательством РФ либо претензий государственных органов или третьих лиц в отношении размещаемых Заказчиком рекламных материалов по требованию Исполнителя представляет Исполнителю запрашиваемую им информацию и документы либо вносит необходимые изменения в оригинал-макет.   


3. ФИНАНСОВЫЕ УСЛОВИЯ
3.1. Заказчик оплачивает услуги Исполнителя по размещению рекламных материалов на основании установленных Исполнителем тарифов с учетом предоставляемых Исполнителем скидок.  Утвержденные Исполнителем тарифы и общие условия предоставления скидок размещены на сайте www.seven-days.ru. 
Тарифы на размещение рекламы устанавливаются в рублях РФ плюс НДС. Исполнитель вправе не чаще одного раза в год изменять тарифы путем размещения информации об этом на сайте www.seven-days. ru.
за 30 дней до даты введения новых тарифов.

3.2. Тарифы на размещение рекламы устанавливаются в российских рублях.

Оплата производится (нужное подчеркнуть):

- в долларах США
-  в евро 
 по курсу, установленному ЦБ РФ для данного вида валюты на дату платежа.

Срок оплаты услуг устанавливается в выставляемом Исполнителем счете. 
3.3. В случае, если клиент Заказчика не размещает заявленные объемы рекламных материалов, Исполнитель производит перерасчет стоимости услуг для данного клиента с учетом уменьшения клиентской скидки, предоставленной за определенное количество размещений, и выставляет Заказчику счет на недополученную сумму.
4. ПРИНЯТИЕ УСЛУГ ИСПОЛНИТЕЛЯ
4.1. После выхода номера издания с размещенными рекламными материалами Заказчик подписывает Акт сдачи-приемки услуг  по  форме, приведенной в Приложении №2. Указанную форму можно скачать на сайте Исполнителя www.seven-days.ru.
4.2. Подписанный со стороны Заказчика Акт сдачи-приемки услуг Заказчик направляет по адресу Исполнителя, указанному в п. 6.1.  Договора.   Исполнитель со своей стороны подписывает полученный от Заказчика Акт сдачи-приемки услуг и направляет один экземпляр  по адресу, указанному Заказчиком  в п.6.1.    
5. ОТВЕТСТВЕННОСТЬ СТОРОН
5.1. При нарушении сроков оплаты Исполнитель вправе приостановить размещение рекламных материалов до погашения задолженности в полном объеме. При задержке оплаты свыше 1 месяца  Исполнитель вправе расторгнуть Договор в одностороннем порядке.

5.2. Заказчик несет полную ответственность за несоответствие содержания материалов, передаваемых Исполнителю для размещения, действующему законодательству РФ, а также за несоответствие действительности информации, используемой в предоставленном рекламном материале.  
5.3.  Исполнитель, по своей вине не выполнивший свои обязательства по размещению материалов в установленные сроки, компенсирует несостоявшееся размещение путем размещения в наиболее удобные для Заказчика сроки.  В случае ошибок в опубликованном рекламном материале, искажающих рекламируемую информацию, либо ошибок в номерах телефонов, телефаксов, адресах, допущенных по вине Исполнителя, Исполнитель повторяет данную публикацию. Искажение изображения  макета рекламного материала, допущенное Исполнителем, компенсируется предоставлением дополнительной скидки 5%, вычитаемой из стоимости последующей публикации. 
6. КОРРЕСПОНДЕНЦИЯ

6.1. Письма и уведомления направляются по следующим адресам:

для  Заказчика:  ________________________________ 

_______________________________________________

для Исполнителя: ЗАО «Издательство СЕМЬ ДНЕЙ»

 125080, г. Москва, Ленинградское шоссе, д.5А, а/я 46
6.2. Каждая из Сторон обязана незамедлительно уведомлять другую Сторону об изменении адреса, указанного в п. 6.1.  Сторона, не уведомившая другую Сторону об изменении указанного адреса, не вправе ссылаться на неполучение своевременно направленной другой Стороной корреспонденции и несет ответственность за возникшие в связи с этим негативные последствия. 
7. ПРОЧИЕ УСЛОВИЯ
7.1. Договор вступает в силу со дня подписания и действует в течение 5 лет. По истечении указанного срока договор автоматически пролонгируется на тех же условиях на каждый последующий год, если ни одна из сторон за 15 календарных дней до истечения как первого пятилетнего срока, так и последующих сроков письменно не заявит о своем желании расторгнуть его.

7.2. Любая из сторон вправе расторгнуть настоящий договор, письменно уведомив другую сторону за 2 месяца до даты расторжения.

7.3. Все изменения и дополнения к Договору оформляются дополнительными соглашениями, подписываемыми обеими Сторонами.

7.4.  Каждая из Сторон письменно извещает другую Сторону об изменениях в реквизитах, указанных в ст.8 Договора.  Стороны несут ответственность за негативные последствия, наступившие вследствие несвоевременного уведомления. 
7.5. Все возникающие разногласия по настоящему Договору решаются путем переговоров, а в случае недостижения соглашения – в Международном коммерческом суде при Торгово-промышленной палате РФ. Применяемое право – материальное право РФ. 

7.6. Настоящий Договор составлен в двух экземплярах, имеющих одинаковую юридическую силу, по одному для каждой из сторон. В случае расхождения в толковании текстов на русском и английском языке приоритет имеет текст на русском языке.



	8. Addresses and Details of the Parties
	8. Адреса и реквизиты Сторон

	
	ЗАО «Издательство СЕМЬ ДНЕЙ»  
Местонахождение: 125993, Москва, Волоколамское ш. 4 корп. 24
Почтовый адрес: 125080, г. Москва, Ленинградское шоссе, д.5 А, а/я 46
ОГРН 1027700497109
 IZDATELSTVO SEM DNEI 

Location: Volokolamskoye Sh.4, Building 24, 125993 Moscow, Russia
OGRN (Main State Registration Number) 1027700497109

Bank: AO Raiffeisenbank, 
129090 Moscow Troitskaya str 17
USD - Account number: 40702840300000400793

Swift code: RZBMRUMM

Intermediary Bank: Deutsche Bank Trust Company Americas, 60 Wall Street, New York, NY 10005, USA
Correspondent account number: 021001033
Swift code: BKTRUS33

CHIPS Routing No: 0103

EUR – Account number: 40702978900000400793

Swift code: RZBMRUMM

Intermediary Bank: Raiffeisen Bank International AG

Correspondent account number: 001-55.025.928

Swift code: RZBA AT WW
Advertising Director

___________________ Lyutikova I.V. 


	Attachment No.2

To Agreement No.___dated

_______________, 2020
FORM OF CERTIFICATE

OF DELIVERY AND ACCEPTANCE

Certificate of Delivery and Acceptance of Services

The Customer:______________________________ and 

the Contractor: ZAO Publishing House SEVEN DAYS

confirm that on the basis of Agreement No.______ dated _____________, 2020  and the Order dated __________, 20_, the Contractor has placed advertising of the Customer (the Customer’s client) in the magazine “________________” No.____, date of issue: ____________, in the volume of ________________.

The services have been rendered by the Contractor in full scale. 

Cost of the services amounts ______________ on the basis of invoice of the Contractor No._______ dated ________.

Customer:                                 Contractor:

_____________                          ______________

_________, 2020                        __________, 2020
Customer:

___________________

Contractor:

___________________


	Приложение №2  

К Договору № ___ от «___»_______2020г.

ФОРМА АКТА СДАЧИ-ПРИЕМКИ

Акт сдачи-приемки услуг

Заказчик:_____________________________     и

Исполнитель: ЗАО «Издательство СЕМЬ ДНЕЙ»
подтверждают, что на основании Договора №____ от «_____»__________20​​20г. и Заявки от «_____» ___________20_г. Исполнителем размещена реклама Заказчика (клиента Заказчика) в журнале «________________» №______ дата выхода_____________ объемом __________.

Услуги оказаны Исполнителем в полном объеме.

Стоимость услуг составила _____________ на основании счета Исполнителя №______ от ________. 

Заказчик:                             Исполнитель:

_____________                   _______________

«____»________2020г.          «___»__________2020г.

Заказчик:

_____________
Исполнитель: 

_______________




	Appendix № _____ dated «_»____ 2020
to the Agreement No ________  dated __________

for  the the «____________»  magazine

Customer ___________, legal entity permanently located at ____________

Number and date of publication
Size

Cost of placements

Payment till

Total

Cost of placements _____________

Mark up  ____________________

Total     ______________________

Payment order (cross out what you don’t need)

a) prepayment of each placement


b) monthly prepayment

c) prepayment of the total contract



d) payment upon issue

Customer  



___________________________

Contractor

___________________________


	Приложение № _____ от «_»_____ 2020г.                       к Договору №____________ от _________                      для  размещения в журнале «_____________»

Заказчик _________, являющийся юридическим лицом с постоянным местонахождением в __________

Дата

Размер

Стоимость размещения

Срок оплаты

Итого:

      Стоимость размещений __________
Наценка ____________________

Итого  ______________________                            

Порядок оплаты  (ненужное зачеркнуть):

а) предоплата каждого размещения 

б) предоплата помесячно



в) предоплата всего контракта

г) оплата по факту выхода

Заказчик




          ______________________________
подпись

Исполнитель _______________________________



              

  


